
PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I  
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL 
SKOGSBACKEN 
RE / 140826 2:a styrelsemötet § 1 – 5 
 
Tid: Tisdag den 26 aug 2014 kl. 18.00-20.00 
Plats: Hos ordf. Lars-Inge Carlsson, Ekeby-Almby -Örebro 
Närvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC), ordförare 
 Rolf Elsrud (RE), mötessekreterare 
 Gunnar Gustafson (GG) 
 Jan Hörman (JH)  
  

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat. 
 

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen omfattade uppföljning av ärenden som aktualiserats under 
årsmötet. 
 

§ 3 Aktuella ärenden 
a Brevlådor 

LIC undersöker vad det kostar att sätta upp en ny ställning på nya 
platsen för brevlådorna. Föreningen kan bekosta ställning men inte 
brevlådor. Vi gör detta eftersom den gamla ställningen står i vägen för 
åtgärder på Kantarellvägen. 
 

b Plogning 
Lundberg tar samma betalning som i fjol för plogningen. 600:-  + moms, 
engångs jouravgift 1000:-. 
 

c Lekande barn 
Om skyltning för lekande barn skall genomföras enhetligt, måste det 
sättas upp en ny skylt vid varje infart till området. Det är redan idag 
skyltat för max 30 km/tim. 
Alltför många skyltar medför att folk inte reagerar. 
Styrelsen anser att 30 km/tim skyltningen och vägbulor är tillräckligt. 
Vägbulor kommer att placeras ut på känslliga platser. 

Om fastighetsägarna vill placera ut extra egna skyltar för lekande barn 
vid sin fastighet är det fritt fram för detta. 
 

d Fartdämpande åtgärder 
Eftersom vi har max 30 km/tim i området behöver varningsskyltning inte 
sättas ut för farthinder. Markering av farthinder sker med plaststolpar 
eller målade stenar. 
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Farthinder kommer successivt att utplaceras under hösten. Information 
kommer i förväg att läggas ut på hemsidan. 

Tillstånd för tung trafik kommer att omgående dras in om vi kan bevisa 
att överträdelse har skett. 

Fem nya hinder införskaffas, PN beställer, LIC diskuterar med Lundberg 
om utplacering: 

• Annelund kvarstår  

• Björksoppsvägen inga hinder idag, utöka med ett innan infarten 
till skolan  

• Bläcksvampsvägen inga hinder idag, två nya hinder  
1. kröken  
2. cykelbanan  

• Brunsoppsvägen, 4 hinder idag - byts successivt till andra typer av 
hinder. Eventuellt ett hinder till vid kröken (cykelvägen) samt 
omflytt av hindret närmast stora vägen.  

• Utbyte av betonghindret mellan Björksoppsvägen och 
Bläcksvampsvägen.  

• Aspsoppsvägen, 1 hinder idag - kvarstår som idag. 

• Flugsvampsvägen inga hinder idag, utökning med 1. 

• Champinjonvägen 2  hinder idag, kvarstår som idag. 

• Fårtickevägen 1 hinder idag, kvarstår som idag. 

• Kremlavägen 1 hinder idag, kvarstår som idag. 

• Kantarellvägen 1 hinder idag, utökning med 1 ovanför 
Murkelvägen.  

• Murkelvägen inga hinder idag, kvarstår som idag. 
 

e Grannsamverkan 
Information och länkar finns på föreningens hemsida. 
 

f Trädfällning 
Vi kartlägger vilka trädfällare som är lämpliga. Meddela till RE vilka 
trädfällare vi känner till. Sedan tar vi in offert. 

RE delar ut information till boende kring: 

– Brunsoppsvägen/Bläcksvampsvägen. 

– Området vid lekplatsen skall tas hand om i samband med höstens 
arbetsdag. 

Döda träd som riskerar att falla kommer successivt att tas ner. 
 



PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I  
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL 
SKOGSBACKEN 
RE / 140826 2:a styrelsemötet § 1 – 5 
 

g Arbetsdag 
Vi planerar för arbetsdag lördagen 20 september 2014. 

Föreningen bjuder på korvgrillning och dricka, PN fixar. Vi kommer inte 
att elda riset pga risken för eldsvådor. LIC undersöker bortforsling av 
riset. 

Platser för arbete, beroende på antalet deltagare: 

• Kärret, fortsatt röjning 

• Lekplatsen, ner mot Flugsvampsvägen. 

RE fixar "inbjudan". 

Samling 10.00 vid lekplatsen. 
 

h Snökäppar 
LIC diskuterar behovet med snöröjaren. 
 

i Häck Aspsoppsvägen 
Kommunens regler finns nu på hemsidans ordningsregler. 
 

j Elsäkerhet 
Vi lägger ut Bo Grips information på hemsidan. 
 

k Täckdikning 
Fastighetsägaren 13:176 behöver inte betala för täckdikningen, eftersom 
det är oklart varför vi valde öppet dike där. 
 

l Lekplatsen 
LIC stöter på Gerhardsson om ogräsrensning på lekplatsen. 
 

§ 4 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir onsdag 2014-10-01, 18.00, hos RE. 
 

§ 5 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

_________________  _________________  

Rolf Elsrud Lars-Inge Carlsson 


